
PROCES VERBAL

încheiat azi, 12 februarie 2025, cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului 
Local al municipiului Zalău care s-a desfăşurat online şi cu respectarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 239 din 29.07.2021.

La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 
executivului Primăriei participă următorii: dl viceprimar Călin-Cristian Fort — 
înlocuitorul de drept al primarului Municipiului Zalău, dna Claudia Ardelean - director 
Direcţia Administraţie Publică, dna Mariana Cuibuş - director Direcţia Economică, dl 
Claudiu Chiş - director adj. Direcţia Economică, dna Mihaela Onuţan - director 
Direcţia Resurse Umane, dl Alexandru Pura - director Direcţia Patrimoniu, şefi 
serviciu din cadrul Primăriei Municipiului Zalău.
Invitaţi: dl Marcel Adridan - director SADP Zalău, dl loan Miclea - director S.C. 
Citadin Zalău S.R.L., dl Alin Oros - director S.C. Transurbis S.A., dl Lucian Trif- 
director Poliţia Locală, dna Dorina Baboş - director Direcţia de Asistenţă Socială 
Zalău, dl Claudiu Bujor - director SCM Zalău.

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 
Municipiului Zalău, în data de 11.02.2025, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău nr. 388 din 
11.02.2025.

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace 
electronice (telefon şi e-mail) în ziua de 11.02.2025, cu precizarea datei, orei şi a 
locului de desfăşurare a şedinţei, 
în continuare, am consemnat următoarele:
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Declar deschise lucrările şedinţei extraordinare 
a Consiliului Local al municipiului Zalău, constatând că sunt prezenţi consilieri ai 
Consiliului Local al municipiului Zalău, astfel încât consiliul să poată lucra valabil, 
cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri locali.
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 21 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi Consiliul 
Local îşi poate începe lucrările.

Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Andrei Bako, dna consilier Monica 
Băgărean, dl consilier Teodor Bălăjel, dna consilier Csilla Beczi, dl consilier Dan- 
Vasile Bercean, dl consilier Titus-Gabriel Câmpean, dna consilier Anda-Maria 
Ciobanu, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier Raul-Bogdan Dragoş, dl consilier 
Nicolae Fazakas, dl consilier Călin-Cristian Forţ, dna consilier Anca-Manuela Irimiea, 
dl consilier Claudiu-Mihail Marian, dna consilier Narcisa-Alexandra Panie, dl consilier 
loan-Daniel Taloş, dna consilier Andreea-Ioana Lucaci, dl consilier Zoltân Takâcs, dl 
consilier Ciprian-Pamfil Vlaicu, dna consilier Gabriela-Carmen Olar, dl consilier loan- 
Bogdan Şerban, dl consilier Dan-Nicu Cherecheş.
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Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Solicit avizul comisiilor de la preşedintele 
fiecărei comisii, pentru toate proiectele de hotărâri înscrise pe ordinea de zi:
Dl consilier Claudiu-Mihail Marian - comisia pentru administraţie publică locală, 
juridică, de disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, 2rognose economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz 
favorabil.
Dl consilier Titus-Gabriel Câmpean - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl consilier Dan-Vasile Bercean - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.

*

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Vă solicit să anunţaţi interesul personal şi 
numărul proiectului de hotărâre la care aveţi un interes personal, astfel cum este definit 
de art. 228 la alin. 1 Cod administrativ şi la care nu veţi participa.
DI consilier Mihai Crişan - La proiectul de hotărâre numărul 5 nu particip.
DI consilier Teodor Bălăjel - La proiectul de hotărâre numărul 4 nu particip.

*

DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - Vă propun spre aprobare ordinea de zi a prezentei 
şedinţe, aşa cum este primită de fiecare dintre dumneavoastră şi postată pe site.
Pentru - 21 voturi. împotrivă - Nu sunt. Abţineri - Nu sunt.
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

Ordine de zi
pentru şedinţa extraordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 12 februarie 2025, ora 09:00

1 .Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general actualizat la faza PT, aferent 
obiectivului de investiţii: Asigurare utilităţi (apă, canalizare menajeră, canalizare 
pluvială, energie electrică, gaz, internet) pentru obiectivul de investiţii: „Construire 
Creşă Mare, str. Bistriţei nr. 5 din municipiul Zalău”.
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificărilor dispuse prin Dispoziţiile de 
şantier nr. 7/27.01.2025 şi nr. 8/27.01.2025, aferente realizării obiectivului de investiţii 
„Modernizare DJ 191C: Tudor Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, Moigradului şi 
Cetătii”.
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3. Proiect de hotărâre privind actualizarea Listei de investiţii provizorie pe anul 2025.
4. Proiect de hotărâre privind privind modificarea art. 4 din Hotărârea Consiliului Local 
nr. 390 din 18 decembrie 2024 şi a Contractului de prestări servicii silvice nr. 61678 
din 10.12.2009 încheiat între Municipiul Zalău şi Ocolul Silvic „Stejarul” Zalău.
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S.Proiect de hotărâre privind modificarea redevenţei datorate de operatorul S.C. 
Compania de Apă Someş S.A. Municipiului Zalău, în baza Contractului de delegare nr. 
26717/12.07.2006.
Diverse

DI preşedinte Călin-Cristian Fort - Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la 
dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

*

DI preşedinte Călin-Cristian Forţ
1 .Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general actualizat la faza PT, aferent 
obiectivului de investiţii: Asigurare utilităţi (apă, canalizare menajeră, canalizare 
pluvială, energie electrică, gaz, internet) pentru obiectivul de investiţii: „Construire 
Creşă Mare, str. Bistriţei nr. 5 din municipiul Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot proiectul de hotărâre.
Pentru - 21 voturi. împotrivă - Un sunt. Abţineri - Un sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Devizului 
general actualizat la faza PT, aferent obiectivului de investiţii: Asigurare utilităţi (apă, 
canalizare menajeră, canalizare pluvială, energie electrică, gaz, internet) pentru 
obiectivul de investiţii: „Construire Creşă Mare, str. Bistriţei nr. 5 din municipiul 
Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 33

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificărilor dispuse prin Dispoziţiile de 
şantier nr. 7/27.01.2025 şi nr. 8/27.01.2025, aferente realizării obiectivului de investiţii 
„Modernizare DJ 191C: Tudor Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, Moigradului şi 
Cetăţii”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot proiectul de hotărâre.
Pentru - 21 voturi. împotrivă - Un sunt. Abţineri - Un sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
modificărilor dispuse prin Dispoziţiile de şantier nr. 7/27.01.2025 şi nr. 8/27.01.2025, 
aferente realizării obiectivului de investiţii „Modernizare DJ 191C: Tudor 
Vladimirescu, Porolissum, Bujorilor, Moigradului şi Cetăţii”.

Se adoptă hotărârea nr. 34

DI preşedinte Călin-Cristian Forţ
3.Proiect de hotărâre privind actualizarea Listei de investiţii provizorie pe anul 2025.
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Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Călin-Crîstian Forţ - Dacă sunt discuţii?
Dl consilier Teodor Bălăjel - Avem o listă de investiţii provizorie, consistentă, care 
va produce lucruri importante în municipiul Zalău. Am constatat că lucrurile încep să 
se mişte. Suntem în situaţia de a avea trageri de finanţare şi mă refer la Sistemul de 
gospodărire comunală, unde avem două proiecte, mă refer şi la proiectul Regenerare 
urbană din zona CET. Cred că proiectele se vor finaliza în luna mai, aşa cum ne-am 
propus cu toţii. Centrala electrică fotovoltaică este unul din proiectele deosebit de 
importante.
Dl consilier Mihai Crişan - Legat de proiectul Anghel Saligny privind modernizarea 
Bulevardului Mihai Viteazu, de la gară spre Hereclean, la 4 benzi. Vă rog să aveţi în 
vedere că asociaţia, în parteneriat cu primăria, are scos la licitaţia proiectul prin PNRR 
Extindere şi înlocuire reţele de apă şi canalizare. Acolo este prevăzută înlocuirea 
colectorului principal de la gară până la staţia de epurare. Acel colector este din tuburi 
de beton şi, momentan, trece prin proprietăţi private. Este imperios să înlocuim acel 
colector.
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Chiar ieri am avut o discuţie cu domnul Ciprian 
Bolgar, de la Asociaţia Someş-Tisa, şi am spus să nu mai întâmpinăm problemele pe 
care le-am mai avut. Dânsul a pus un semn de întrebare privind data contractelor pentru 
aceste lucrări, pe care vrem să le facem, privind înlocuirea canalului colector, dar acest 
lucru nu mai ţine de noi.
Dl consilier Mihai Crişan - Cum staţi cu faza de exproprieri, aveţi de expropriat 
proprietăţi?
Dna Adina Predescu - încă nu este finalizată documentaţia, dar avem de expropriat 
aproximativ 4 proprietăţi.
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot proiectul de hotărâre.
Pentru - 21 voturi. împotrivă - Nu sunt. Abţineri - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind actualizarea Listei de 
investiţii provizorie pe anul 2025.

ceva

Se adoptă hotărârea nr. 35

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ
4.Proiect de hotărâre privind privind modificarea art. 4 din Hotărârea Consiliului Local 
nr. 390 din 18 decembrie 2024 şi a Contractului de prestări servicii silvice nr. 61678 
din 10.12.2009, încheiat între Municipiul Zalău şi Ocolul Silvic „Stejarul” Zalău. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot proiectul de hotărâre.
Pentru - 20 voturi. împotrivă - Nu sunt. Abţineri - Nu sunt.
Dl consilier Teodor Bălăjel nu a participat.
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„pentru a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea art. 4 din 
Hotărârea Consiliului Local nr. 390 din 18 decembrie 2024 şi a Contractului de prestări 
servicii silvice nr. 61678 din 10.12.2009, încheiat între Municipiul Zalău şi Ocolul 
Silvic „Stejarul” Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 36

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ
S.Proiect de hotărâre privind modificarea redevenţei datorate de operatorul S.C. 
Compania de Apă Someş S.A. Municipiului Zalău, în baza Contractului de deleg 
26717/12.07.2006.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot proiectul de hotărâre.
Pentru - 20 voturi. împotrivă - Nu sunt. Abţineri - Nu sunt.
Dl consilier Mihai Crişan nu a participat.
Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea 
redevenţei datorate de operatorul S.C. Compania de Apă Someş S.A. Municipiului 
Zalău, în baza Contractului de delegare nr. 26717/12.07.2006.

*

Se adoptă hotărârea nr. 37

are nr.

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ 
Diverse
Dl consilier Dan Bercean - Avem o sesizare vis-a-vis de abonamentele de parcare, 
acordate persoanelor cu dizabilităţi.
Am înţeles că se falsifică aceste abonamente. Aş dori să avem o situaţie clară cu 
abonamentele de parcare acordate persoanelor cu dizabilităţi.
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Ştim de această solicitare pe care aţi facut-o în 
urmă cu două săptămâni. De atunci, am dispus să se verifice acest aspect sesizat de 
către dumneavoastră.
Cel care falsifică aceste abonamente de parcare se va supune legii.
Dl director Marcel Adridan - Aceste abonamente de parcare sunt făcute în baza legii 
care reglementează cum să fie făcute faţă-spate. Sunt modele universal valabile în toată 
Uniunea Europeană. Sunt elemente de siguranţă care se trec începând de anul trecut, 
cum ar fi: data eliberării, numărul şi seria certificatului de încadrare în gradul de 
handicap. Acestea sunt elementele care sunt trecute în abonamentul de parcare în gradul 
de handicap.

*

Dl consilier Dan-Nicu Cherecheş - Referitor la investiţiile pe care le facem pentru 
modernizarea drumurilor, observ că tot timpul avem întârzieri, avem suplimentări de 
buget. Ar trebui să fim şi noi, consilierii, să fim informaţi, să avem o statistică a
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lucrărilor. Când se vor mai face licitaţii, poate ar trebui să îi excludem pe cei care nu 
îşi execută la timp lucrările.
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Nu există doar asfaltări, există doar lucrări 
suprapuse, făcute de un terţ sau de altul.
Când S.C. Citadin S.R.L. execută lucrări de asfaltare nu sunt întârzieri. Apar întârzieri
datorită faptului că ne suprapunem cu alte proiecte, demarate de alte instituţii.

*

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 
şi vă doresc o zi frumoasă!

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 

CĂLIN-CRISTIAN FO

CONTRASEMNEAZĂ
pentru

SECRETAR GENERAL, 
MARINA-BIANCA FAZACAŞ 

DIRECTOR DAP 
CLAUDIA ARDELEAN .

tilUL. ^

f.-CF.G./F.C.D.R.U./S.A.M.L
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